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Mestské zastupiteľstvo v Levoči 
 

GDPR 

 
Z Á P I S N I C A 

č. 9 

z 9. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Levoči, 
konaného dňa 23. novembra 2023 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa pozvánky  
Zapisovateľ: Ing. Ľubomíra Čujová 
 
 

1. Otvorenie a program zasadnutia 
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA privítal  poslancov, otvoril 9. zasadnutie                   
MZ v Levoči. Konštatoval uznášania schopnosť poslancov MZ. Navrhol návrhovú komisiu, 
overovateľov zápisnice a určil zapisovateľku. Oboznámil prítomných s programom             
podľa pozvánky. Ospravedlnil neprítomných poslancov. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- program MZ máte pred sebou 
- návrhová komisia: Mgr. Nikolaj Kučka 
- pán Miroslav Čurilla a pán Ján Lorko ešte neprišli 
- navrhujem Mgr. Evu Chalupeckú a Annu Kravecovú 
- Anna Kravecová nemôže byť je overovateľka 
- navrhujem MUDr. Ingrid Dzurňákovú, MBA 
- overovatelia zápisnice: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, Anna Kravecová 
- zapisovateľka Ing. Ľubomíra Čujová 
- trošku neskôr príde MUDr. Jana Suráková 
- sú návrhy na doplnenie? 
- nie sú, schvaľujeme program. 

 
 
UZNESENIE č. 1 
K bodu: Program zasadnutia MZ 

Hl. za  13 proti  0 zdr  0  nehl 6 
 
MZ schvaľuje program MZ. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA   
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UZNESENIE č. 2 
K bodu: Návrhová komisia  

Hl. za  10 proti  0 zdr  2  nehl 7 
 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Nikolaj Kučka, Mgr. Eva Chalupecká, 
MUDr. Ingrid Dzurňáková, MBA.   
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
 
 
UZNESENIE č. 3 
K bodu: Overovatelia zápisnice 

Hl. za  12 proti  0 zdr  2  nehl 5 
 
MZ schvaľuje overovateľov zápisnice MZ: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, Anna Kravecová.  
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA    
 
 
 

2. Kontrola plnenia uznesení  
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- kontrola plnenia uznesení z dvoch MZ. 
 

Mgr. Nikolaj Kučka (prednosta) 
- 7. zasadnutie MZ sa konalo 21.9.2023 
- bolo prijatých 44 uznesení 
- uznesenie č. 12 a 14 sú v plnení, ostatné boli splnené  
- 8. zasadnutie MZ sa konalo 26.10.2023 
- celkovo bolo prijatých 36 uznesení, všetky sú splnené. 

 
UZNESENIE č. 4 
K bodu: Kontrola plnenia uznesení 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo 7. a 8. zasadnutia MZ.  
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA 
 
 
 
 

3. Nakladanie  s majetkom mesta 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Drahomirecký - bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- za majetkové oddelenie sú dva návrhy na uznesenie 
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- vec už bola prerokovaná na septembrovom MZ 
- kúpa technológie kotolne od spoločnosti STEFE 
- vo fáze prípravy návrhu zmluvy a pripomienkovania zo strany spoločnosti STEFE došlo 

k oznámeniu, že vlastníkom technologického vybavenia kotolne nie je spoločnosť 
STEFE ECB, ale spoločnosť STEFE THS 

- navrhujeme schváliť kúpu dlhodobého majetku od spoločnosti STEFE THS a následne 
v druhom bode zrušiť predchádzajúce uznesenie zo septembra, a to kúpu technológie 
od spoločnosti STEFE ECB.  

 
UZNESENIE č. 5 
K bodu: Kúpa hnuteľného majetku 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje kúpu dlhodobého hmotného majetku – technologického zariadenia kotolne 
v objekte ZŠ na ul. Gašpara Haina v Levoči od spol. STEFE THS, s. r. o., Okružná 42/9,                   
050 01 Revúca, IČO: 36045403, a to: technické zhodnotenie stavby, plynová prípojka, kotol, 
merací a regulačný riadiaci systém, úpravňu vody, čerpadlá ÚK, komín, technológia                    
na prípravu ÚK a merače tepla, rok obstarania 2007, za kúpnu cenu 8 536,98 eur. 
T: 31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
                       Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 6 
K bodu: Zrušenie uznesenia 

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva v Levoči č. 12 zo dňa 21.09.2023, ktorým                   
MZ schválilo kúpu dlhodobého hmotného majetku – technologického zariadenia kotolne 
v objekte ZŠ na ul. Gašpara Haina v Levoči od spol. STEFE ECB, s. r. o., Zvolenská cesta 1A, 
974 05 Banská Bystrica, IČO: 35889080, a to: technické zhodnotenie stavby, plynová prípojka, 
kotol, merací a regulačný riadiaci systém, úpravňu vody, čerpadlá ÚK, komín, technológia                  
na prípravu ÚK a merače tepla, rok obstarania 2007, za kúpnu cenu 8 536,98 eur. 
T: ihneď        Z: Mgr. Drahomirecký 
                                 Mgr. Kučka 
 
 
 

4. VZN mesta o poskytovaní sociálnych služieb a o spôsobe 
a výške úhrady za poskytnuté sociálne služby na území mesta 
Levoča 

 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
PaedDr. Choborová – bližšie vysvetlila. 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- predkladám návrh VZN mesta, ktorým sa ruší VZN mesta č. 2/2022 o poskytovaní 
sociálnych služieb a o spôsobe a výške úhrady za poskytnuté sociálne služby na území 
mesta Levoča 
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- dôvodom na zmenu VZN je zmena výšky úhrady za jedno teplé hlavné jedlo (obed)                 
pre prijímateľa sociálnej služby v jedálni Námestie Majstra Pavla č. 50 

- nárastom cien potravín a energií bolo nevyhnutné prehodnotiť výšku úhrady za jeden 
obed pre prijímateľa 

- reálne náklady na jeden obed činia 4,42 eur 
- sú dve pásma  
- prijímatelia, ktorí majú dôchodok: 

o do 600 eur budú platiť za jeden obed 4,00 eur 
o nad 600 eur budú platiť 4,50 eur 

- výška úhrady za dovoz stravy ostáva nezmenená 
- prehodnotili sme opatrovateľskú službu v terénnej forme, v prirodzenom prostredí                     

za jednu hodinu poskytovanej opatrovateľskej služby z 1,80 eur na 2,00 eur. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- rozhodli sme sa pre dve skupiny seniorov  
- vplyvom inflácie v poslednom období boli dôchodky upravované   
- prvá príjmova skupina je pod hranicu nákladov na poskytovanie stravy a tá druha                    

je trošku nad hranicou režijných nákladov na poskytovanie tejto služby. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- na komisií sme to prehodnocovali 
- nie je možné za tú pôvodnú cenu navariť obed 
- kapacita kuchyne je pomaly nepostačujúca pri takom počte obedov, ktoré musia uvariť 
- obedy sú kvalitné 
- dôchodková suma bola zvýšená  
- myslím, si že dôchodcovia to pochopia 
- obed niektorým stačí aj na večeru 
- obidve stránky sú splnené - cena aj kvalita obedu . 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- viete nám povedať celkovú kalkuláciu stravnej jednotky? 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- kalkulácia za jedno jedlo, jeden obed je 4,42 eur. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- to je celkový náklad? 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- áno. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- súhlasím s rozdelením na tie dve pásma 
- forma diskusie do budúcna, keď budeme upravovať v ďalšom roku VZN v tejto časti, 

tak uvažovať nad príjmami okolo 1 000 eur  
- máme časť dôchodcov, ktorí dosahujú aj takúto výšku 
- máte prehľad o tom aké príjmy majú tí, ktorí vstupujú do oblasti opatrovateľskej služby 

a podľa toho sa nastavuje poplatková politika 
- zastavím sa pri § 4, prečo ste sa nezaoberali úpravou výšky a spôsobu úhrady za služby 

v zariadení starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa 
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- v bode 2 máme stanovený paušálny príplatok vo výške 200 eur mesačne 
- rodič môže v zmysle zákona požiadať o príspevkovú starostlivosť o dieťa, ak je urobená 

zmluva medzi zariadením (detské jasle) a rodičom 
- rodič si môže vyžiadať z ÚPSVaR dávku až 280 eur 
- v roku 2016 sme upravovali čiastku na 200 eur, zákon to tak stanovoval 
- neberieme nič rodičom 
- môžu si žiadať až do výšky 280 eur 
- rozdiel by bol aj na krytie stravnej jednotky 
- strava sa odoberá z MŠ Francisciho 8, ale absentuje vo VZN stravná jednotka. 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- zohľadňovali sme výšku platby v zariadení pre deti do troch rokov veku 
- od 1.1.2024 sú avizované zmeny v rodičovskom príspevku  
- nevieme aké budú 
- chceme poskytovať službu mladým rodičom  
- momentálne máme v našom zariadení 11 deti 
- ak by sme upravovali výšku, príjem pre mesto by nebol nejaký podstatný. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- máte vedomosť, že má dôjsť k úprave výšky príspevku? 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- uvidíme aká bude úprava 
- od 1.1.2024 sa má zmeniť výška rodičovského príspevku a potom budeme reagovať                

na reálnu skutočnosť 
- chceme vyjsť rodinám v ústrety. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- neviem či sa rozumieme 
- hovorím o príspevku starostlivosti o dieťa, zákon 561 
- ak nemám zmluvu medzi poskytovateľom a rodičom, nárok na túto dávku nemám                    

vo výške 280 eur 
- ak rodič urobí tento administratívny úkon, mesto má príjem 280 eur 
- ak rodič neumiestni dieťa do detských jaslí, tak tých 280 eur nemá. 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- budeme sa tým zaoberať. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- dnes, ale schvaľujeme VZN 
- môžem dať poslanecký návrh? 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- ak budeme vedieť aký je rodičovský príspevok a budeme zohľadňovať, či tá zmluva 
existuje medzi rodičom a mestom  

- budeme na to reagovať. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ak som to dobre pochopil 
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- rodič môže dať za ten poplatok dieťa na osobnú starostlivosť do jaslí aj mimo nášho 
zariadenia? 

-  
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- áno, ale zariadenie musí byť inštitucionalizované 
- v Levoči nemá možnosť 
- môžeme mať 280 eur administratívnym úkonom rodiča 
- neberiem rodičovi nič viac ani menej. 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- uvažovali sme nad tým. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- tak uvažujme. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- poslanecký návrh. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- MZ schvaľuje v § 4 ods. 2 cit. VZN mesta určiť paušálny poplatok vo výške                           
260 eur na dieťa. 

 
JUDr. Dana Rusnáčiková (hlavná kontrolórka) 

- príspevok uhrádza ÚPSVaR 
- je určený pre rodičov, ktorí nepoberajú rodičovský príspevok ani materské                         

ako kompenzácia výdavkov na umiestnenie dieťaťa v jasliach 
- pre zárobkovo činné osoby, nemá to nič spoločné s rodičovským príspevkom  
- je to nezávislá dávka 
- keď rodič zapíše dieťa do jaslí a požiada ÚPSVaR na základe zmluvy z jaslí, tak dostane 

mesačný príspevok 280 eur 
- podľa nášho VZN ho má možnosť získať 230 eur 
- príspevok sa poskytuje na celý mesiac 
- môže rodič získať 280 eur a aj my si môžeme vykryť výdavky spojene s detskými 

jasľami. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- nie je to štátna sociálna dávka. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ideme hlasovať 
- berieme na vedomie, že k predmetnému VZN neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 
JUDr. Dana Rusnáčiková (hlavná kontrolórka) 

- mám pripomienku 
- v  § 4 ods. 1 nie je uvedená suma  
- nevieme koľko sa bude platiť za stravnú jednotku za jeden prevádzkový deň. 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- 2, 00 eur na deň. 
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Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- musí tam byť uvedené 2,00 eur na deň. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- z tých 280 eur budem cúvať naspäť a rozdelím to pomerom 
- 2,00 eur na deň na zhruba 20 pracovných dní, čo je 40 eur 
- rozdelím na 240 eur a 40 eur. 

 
JUDr. Dana Rusnáčiková (hlavná kontrolórka) 

- poprosím doplniť výšku stravnej jednotky v tomto VZN. 
 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- poslanecký návrh na úpravu § 4 ods.1 
- výška úhrady za starostlivosť o dieťa v zariadení starostlivosti o deti do troch rokov 

veku dieťaťa – stravné je stanovené na jeden prevádzkový deň v sume 2,00 eur. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga dáš poslanecký návrh na 240 eur, pretože budeme hlasovať 
o dvoch poslaneckých návrhoch. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- áno. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ berie na vedomie informáciu, že v zákonom stanovenej lehote neboli vznesené 
pripomienky. 

 
 
UZNESENIE č. 7 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta č. 2/2023, ktorým sa ruší 
Všeobecne záväzné nariadenia mesta č. 2/2022 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za poskytnuté sociálne  služby na území  mesta Levoča  

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie informáciu, že k návrhu VZN č. 2/2023 o poskytovaní sociálnych 
služieb a o spôsobe a výške úhrady za poskytované sociálne služby na území mesta Levoča 
a o zrušení Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2022 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za  poskytované sociálne služby na území mesta Levoča, neboli                
v zákonom stanovenej lehote vznesené žiadne pripomienky. 
T: 01.01.2024        Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o poslaneckom návrhu PhDr. Mgr. Jozefa Cvoligu zmena § 4 ods. 2 sa suma 
mení na 240 eur za mesiac.  
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UZNESENIE č. 8 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta č. 2/2023, ktorým sa ruší 
Všeobecne záväzné nariadenia mesta č. 2/2022 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za poskytnuté sociálne  služby na území  mesta Levoča  

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslanca MZ PhDr. Mgr. Jozefa Cvoligu: MZ schvaľuje 
v § 4 ods. 2 cit. VZN mesta určiť paušálny poplatok vo výške 240 eur na dieťa. 
T: 01.01.2024        Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o poslaneckom návrhu JUDr. Pavla Papcuna v § 4 ods. 1 stravné je stanovené 
na jeden prevádzkový deň na 2,00 eur. 

 
UZNESENIE č. 9 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta č. 2/2023, ktorým sa ruší 
Všeobecne záväzné nariadenia mesta č. 2/2022 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za poskytnuté sociálne  služby na území  mesta Levoča  

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslanca MZ JUDr. Pavla Papcuna: zmena ustanovenia 
§ 4ods. 1 návrhu nariadenia nasledovne: výška úhrady za starostlivosť o dieťa v zariadení 
starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa – stravné je stanovené na jeden prevádzkový 
deň: 2,00 eur. 
T: 01.01.2024        Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o VZN ako celku. 
 
UZNESENIE č. 10 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta č. 2/2023, ktorým sa ruší 
Všeobecne záväzné nariadenia mesta č. 2/2022 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za poskytnuté sociálne  služby na území  mesta Levoča  

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za poskytované sociálne služby na území mesta Levoča a zároveň 
týmto ruší Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2022 o poskytovaní sociálnych služieb 
a o spôsobe a výške úhrady za poskytované sociálne služby na území mesta Levoča. 
T: 01.01.2024        Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
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5. VZN mesta o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Levoča 

 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
PaedDr. Choborová – bližšie vysvetlila. 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- bola prehodnotená výška poplatkov v MŠ, ZUŠ na základe nárastu cien energií, 
režijných nákladov na prevádzku uvedených škôl 

- zároveň došlo k zmene školských zákonov, kde bolo potrebné zosúladiť stav reálny                   
a zákonný. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- bolo to odkonzultované na školskej komisii. 
 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- úhrada v MŠ u deti nad tri roky 
- v roku 2022 sme zdvíhali z 10 eur na 20 eur 
- teraz budeme dvíhať z 20 eur na 30 eur 
- úhrada napr. ZUŠ išla len o 2 alebo 4 eur  
- v tých MŠ ide o 50% 
- čo vás viedlo k tomu, prečo dochádza k takému mesačnému navýšeniu? 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- celkové prevádzkové náklady sú tým dôvodom 
- porovnávali sme aj výšku poplatkov v iných mestách 
- sme na štandardnej úrovni. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- v iných mestách aké sú poplatky? 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- 50 eur za dieťa do troch rokov. 
 

MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 
- my máme 60 eur. 

 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- predškoláci neplatia za úhradu za MŠ 
- od budúceho roku by mala ísť aj povinná predškolská výchova od 1.9.2024                           

už aj pre 4 ročné deti 
- bolo potrebné túto sumu upraviť, pretože bola jedna z najnižších podľa našich 

prieskumov. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- na včerajšej finančnej komisii sme preberali úpravu rozpočtu 
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- upozorňoval som, že nie je šťastné, že prijímame VZN na MZ a zároveň sa nebavíme 
o rozpočte na rok 2024 

- má to súvis  
- čísla by nám ukázali hroziaci deficit v rozpočte na rok 2024 
- VZN a úpravu poplatkov musíme chápať ako keby dopĺňanie iných príjmov 
- chýba mi vo VZN finančná analýza a finančný dopad 
- pri MŠ za rok 2023 je plánovaný príjem okolo 62 000 eur, 63 000 eur 
- po tejto úprave 30 eur, ak všetci 100% zaplatia by to malo byť okolo 100 000 eur na rok 

2024 
- polemizoval som včera na komisii, že či neurobiť plošne úpravu vo všetkých kategórií 

ako je napr. CVČ, ktoré sa momentálne tiež nehýbalo 
- je to na diskusiu 
- príjem by nebol enormný 
- keby to bolo podopreté finančnou analýzou, že prečo je to tak, lepšie                                               

by sa to interpretovalo. 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- CVČ nebolo potrebné upravovať, pretože väčšina žiakov donáša vzdelávacie poukazy 
- hodnota jedného vzdelávacieho poukazu je 32 eur 
- náklady si vykryjú zo školských vzdelávacích poukazov. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- na jedného žiaka? 
 
PaedDr. Mária Choborová (vedúca OŠSVaZ, ŠÚ) 

- na jedného žiaka. 
 

PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 
- musím pochváliť finančné oddelenie 
- finančná komisia si nechala vypracovať dopadovú štúdiu, ktorá bude predložená                   

pri schvaľovaní VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku 
- ukáže aký dopad bude mať na obyvateľov Levoče 
- zvyšovanie poplatkov by sa malo sociálne testovať, že čo to urobí, aký dopad bude mať 

na rodinu, pretože môže to byť dosť enormná suma a môže rodinu zatlačiť                                   
do nevýhodnej sociálnej situácie. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- členovia finančnej komisie viete aký je dopad pri štandardnej 4-člennej rodine na ročný 
rozpočet 

- sumy sa pohybujú v rozmedzí 40 eur, 50 eur ročne, sú to nejaké 4,00 eur mesačne 
- všetky samosprávy upozorňovali čo sa stane , keď sa zavedie daňový bonus v takom 

rozsahu, čo to urobí z daňou z príjmov fyzických osôb 
- upozorňovali sme na ďalšie skutočnosti, ale nikto to nebral v úvahu 
- vláda rozdávala peniaze aj tým, ktorí to nepotrebovali 
- na koncovke to budú musieť samosprávy občanom predostrieť a povedať, že na jednej 

strane ste dostali od štátu cez daňový bonus a rôzne poplatky finančné prostriedky                    
a na druhej strane nie je iné východisko pre samosprávy, ak chcú poskytovať služby 
minimálne v takom rozsahu ako doteraz, aby sa tie poplatky nezvyšovali 
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- bez ohľadu na to aká vláda by to zaviedla, ale tri roky byť bez toho, aby sme na druhej 
strane mali partnera, ktorý bol ochotný to počúvať a pracovať s daňovým bonusom 
a ďalších záležitostí, ktoré sa dotkli dane z príjmov FO. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- okolité mestá majú 50 eur do troch rokov a čiastočnú úhradu 18 eur v SNV 
- v Kežmarku platia 20 eur materské školy 
- my v Levoči ideme zdvihnúť na 30 eur mesačne 
- chcem dať poslanecký návrh  
- príspevok na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, aby ostal 

20,00 eur. 
 
JUDr. Dana Rusnáčiková (hlavná kontrolórka) 

- ten istý zákon, ktorý platí na poskytovanie príspevku pre deti do jaslí, platí aj pre deti 
umiestnené v MŠ do výšky 80 eur. 

 
 Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- poplatky sú reálne, pretože dieťa je v MŠ v rukách odborníkov so zabezpečenou stravou 
denne trikrát a všetkou opaterou 

- v službách sa ceny dvíhali 
- nemôžem chcieť, aby moje dieťa bolo za pár korún zabezpečené na celý deň.  

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ideme hlasovať, že k predmetnému VZN neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 

UZNESENIE č. 11 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta (ďalej len “VZN“) č. 3/2023, 
ktorým sa ruší Všeobecne záväzné  nariadenia mesta č.  5/2022 o výške príspevkov                  
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Levoča 

Hl. za  16 proti  0 zdr  1  nehl 1 
 
MZ berie na vedomie informáciu, že k návrhu VZN č. 3/2023 o  výške príspevkov                          
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Levoča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2022 o  výške príspevkov                  
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Levoča, neboli v zákonom stanovenej lehote uplatnené žiadne pripomienky. 
T: 01.01.2024 a 01.02.2024      Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o poslaneckom návrhu MUDr. Jany Surákovej, aby príspevok na čiastočnú 
úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v MŠ v článku 1 písmeno b ostal na sume 20 eur                  
za dieťa nad tri roky. 
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UZNESENIE č. 12 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta (ďalej len “VZN“) č. 3/2023, 
ktorým sa ruší Všeobecne záväzné  nariadenia mesta č.  5/2022 o výške príspevkov                  
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Levoča 

Hl. za  7 proti  1 zdr  10  nehl 0 = neschválené 
 
MZ neschvaľuje poslanecký návrh poslankyne MZ MUDr. Jany Surákovej: príspevok               
na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole 20,00 eur, pôvodný návrh. 
T: 01.01.2024 a 01.02.2024      Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o všeobecnom návrhu ako celku. 
 
UZNESENIE č. 13 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta (ďalej len “VZN“) č. 3/2023, 
ktorým sa ruší Všeobecne záväzné  nariadenia mesta č.  5/2022 o výške príspevkov                  
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Levoča 

Hl. za  14 proti  1 zdr  3  nehl 0 
 
MZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2023 o výške príspevkov na čiastočnú 
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Levoča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2022 o výške príspevkov                             
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Levoča. 
T: 01.01.2024 a 01.02.2024      Z: PaedDr. Choborová 
                       Mgr. Kučka 
 
 
 

6. Návrh na schválenie zástupcov mesta v dozornej rade 
obchodnej spoločnosti založenej mestom Levoča – Lesy mesta 
Levoča, spol. s r.o. 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA – bližšie vysvetlil. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- skončilo funkčné obdobie v dozornej rade 
- pracovala v zložení Ján Lorko, Miroslav Dunčko a RNDr. Vladimír Adamkovič 
- navrhuje tých istých členov prevoliť do dozornej rady Lesy mesta Levoča, spol. s r.o. 
- otváram diskusiu k tomuto bodu 
- nie je žiaden návrh, tak ideme jednotlivo hlasovať. 
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UZNESENIE č. 14 
K bodu: Návrh na schválenie zástupcov mesta v dozornej rade obchodnej spoločnosti 
založenej mestom Levoča – Lesy mesta Levoča, spol. s r.o.  

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje voľbu Jána Lorka ako zástupcu mesta Levoča v Dozornej rade obchodnej 
spoločnosti Lesy mesta Levoča, spol. s r.o., IČO: 31693377 so sídlom Novoveská cesta 33/930, 
Levoča, s účinnosťou od 01.01.2024. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 15 
K bodu: Návrh na schválenie zástupcov mesta v dozornej rade obchodnej spoločnosti 
založenej mestom Levoča – Lesy mesta Levoča, spol. s r.o.  

Hl. za  17 proti  0 zdr  1  nehl 0 
 
MZ schvaľuje voľbu Miroslava Dunčka ako zástupcu mesta Levoča v Dozornej rade 
obchodnej spoločnosti Lesy mesta Levoča, spol. s r.o., IČO: 31693377 so sídlom Novoveská 
cesta 33/930, Levoča, s účinnosťou od 01.01.2024. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 16 
K bodu: Návrh na schválenie zástupcov mesta v dozornej rade obchodnej spoločnosti 
založenej mestom Levoča – Lesy mesta Levoča, spol. s r.o.  

Hl. za  17 proti  0 zdr  1  nehl 0 
 
MZ schvaľuje voľbu RNDr. Vladimíra Adamkoviča ako zástupcu mesta Levoča v Dozornej 
rade obchodnej spoločnosti Lesy mesta Levoča, spol. s r.o., IČO: 31693377 so sídlom 
Novoveská cesta 33/930, Levoča, s účinnosťou od 01.01.2024. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
 

7. Operačný plán zimnej údržby miestnych komunikácií                        
na obdobie 2023/2024 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Minďaš – bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- momentálne v roku 2023 ideme v štandardnom režime 
- prvé tri mesiace roka 2024 pôjdeme v štandardnej situácii 
- otázkou je čo bude v priebehu ďalšieho roka, nakoľko rozpočet na rok 2024                                 

nie je najlepší 
- jediná zmena je v miestnej časti Levočská Dolina a súvisí s mostom, ktorý                                   

nie je prejazdný 
- je tam alternatívne riešenie 
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- budeme zabezpečovať zjazdnosť toho vytvoreného koridoru, ktorý tam bude                             
pre obyvateľov tej časti 

- všetky ostatné veci ostávajú nezmenené. 
 
RNDr. Vladimír Adamkovič (poslanec MZ) 

- bude zabezpečená zjazdnosť vozoviek v meste, alebo na to nemáme prostriedky? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- zjazdnosť komunikácií bude zabezpečená v plnom rozsahu 
- ak by na to naozaj neboli finančné prostriedky muselo by sa pristúpiť k tomu, aby boli 

zabezpečované až v pracovnej dobe, či už pracovníkmi malých obecných služieb 
a aktivačných pracovníkov, alebo pracovníkmi, ktorí si odpracovávajú bazálnu dávku 

- časový rámec čistenia komunikácií by sa posunul 
- náš štandard by bol určite nižší, ale všetko závisí od vývoja finančnej situácie. 

 
RNDr. Vladimír Adamkovič (poslanec MZ) 

- navrhol by som, aby sa mesto obrátilo na svojich občanov s návrhom spolupráce                      
pri zimnej údržbe, hlavne čo sa týka chodníkov pred nehnuteľnosťami jednotlivých 
vlastníkov bytových domov 

- v minulosti mali údržbu na starosti majitelia 
- zmenou zákona sa to presunulo na povinnosť mesta 
- nie je to lacná záležitosť 
- nejakou kampaňou smerom k občanom požiadať o kooperáciu, aby sme znížili náklady 

na zimnú údržbu hlavne chodníkov pred nehnuteľnosťami. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- my sme podľa rozlohy ôsme najväčšie mesto na Slovensku 
- predpokladám, že aj v mestských častiach nájdeme spoluprácu s občanmi pri údržbe 

hlavne chodníkov. 
 
UZNESENIE č. 17 
K bodu: Operačný plán zimnej údržby miestnych komunikácií na obdobie 2023/2024  

Hl. za  18 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje „Operačný plán zimnej údržby miestnych komunikácií na obdobie 2023/2024“ 
podľa predloženého návrhu. 
T: 23.11.2023        Z: Mgr. Minďaš 
 
 
 

8. Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Lisoňová – bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- voľba bola stanovená na deň 23.11.2023 
- jednotliví záujemcovia sa mali možnosť prihlásiť následne na to zasadla komisia                      

pre overenie splnenia všetkých stanovených predpisov 
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- prihlásili sa traja kandidáti Mgr. Milan Biskup, Ing. Dagmar Olekšáková a JUDr. Dana 
Rusnáčiková. 

 
Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 

- na schválenie je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov  
- ak ani jeden z kandidátov takú väčšinu nezíska obecné zastupiteľstvo na tej istej schôdzi 

vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti s najväčším počtom 
platných hlasov 

- v prípade rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom 
- ďalšie podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra a náležitosti 

prihlášky ustanoví obec uznesením 
- citovala som zo zákona o obecnom zriadení 
- správa komisie overujúcej predpoklady na funkciu hlavného kontrolóra mesta bola 

v prílohe materiálu  
- všetci prihlásení uchádzači spĺňajú predpoklady na výkon tejto funkcie 
- bola schválená tajná voľba hlavného kontrolóra 
- uchádzač Mgr. Biskup včera emailom oznámil, že sa nezúčastní a svoju prihlášku                      

do výberového konania považuje za bezpredmetnú 
- informovala som o tom poslancov 
- materiál a prihláška bola doručená spôsobom, ktorý ustanovuje zákon, preto ostal                   

na hlasovacom lístku aj tento uchádzač. 
 
 Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ berie na vedomie správu komisie a náležitosti doručených prihlášok 
- predpokladám, že všetci máte správu tejto komisie k dispozícii. 
 

Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 
- áno. 

 
UZNESENIE č. 18 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  18 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie správu komisie overujúcej plnenie predpokladov prihlásených 
kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra a náležitosti doručených prihlášok. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- pani vedúca organizačného oddelenia mali by sme hlasovať len o dvoch kandidátoch 
- Mgr. Biskup sa vzdal. 

 
Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 

- ostáva na hlasovacom lístku. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- na hlasovacom lístku je, ale tým jasne dávame najavo, že sa hlasuje iba o dvoch 
kandidátoch 

- kto zakrúžkuje kandidáta č. 1, tak jeho hlas sa bude považovať za neplatný. 
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Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 
- bude platný 
- zákon o obecnom zriadení ani rokovací poriadok s takou skutočnosťou nepočíta 
- bolo to doručené emailom 
- zákon s tým nepočíta. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o všetkých troch? 
- hlasoval by som iba o dvoch, pretože sú dvaja reálny. 

 
Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 

- ostáva na hlasovacom lístku, ale pri prideľovaní mandátov sa neprihliada 
- volič sa môže rozhodnúť, že mu dá hlas aj napriek tomu, že sa vzdal 
- je to analógia z volieb. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- prihláška bola podaná riadne. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- navrhujem ako je to teraz 
- MZ berie na vedomie, že kandidátmi, z ktorých sa bude voliť hlavný kontrolór mesta    

sú ako je uvedené Mgr. Biskup, Ing. Olekšáková, JUDr. Rusnáčiková 
- o tom, že sa jeden vzdal ste boli informovaní. 

 
UZNESENIE č. 19 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  18 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie, že kandidátmi, z ktorých sa bude voliť hlavný kontrolór mesta Levoča, 
sú: 

1. Biskup Milan,  
2. Olekšáková Dagmar,  
3. Rusnáčiková Dana. 

T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- viete sa dohodnúť kto bude vo volebnej komisii? 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- vyberte vy. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ schvaľuje volebnú komisiu v zložení RNDr. Adamkovič, MUDr. Suraková, 
PaedDr. Repaský. 
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UZNESENIE č. 20 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  16 proti  0 zdr  2  nehl 0 
 
MZ schvaľuje volebnú komisiu v zložení:  

1. RNDr. Vladimír Adamkovič, 
2. MUDr. Jana Suráková, 
3. PaedDr. Ľubomír Repaský. 

T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                        Mgr. Kučka 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MUDr. Suráková budete predsedom komisie? 
 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- áno. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ berie na vedomie, že volebná komisia si zvolila za svojho predsedu                               
MUDr. Surákovú 

- bude viesť priebeh tajného hlasovanie. 
 
UZNESENIE č. 21 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  18 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie, že volebná komisia si zvolila zo svojho radu predsedu MUDr. Janu 
Surákovú, ktorá bude viesť priebeh tajného hlasovania. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- nemáme to v materiáloch a vykonzultoval by som si to s predkladateľom v priebehu 
týždňa  

- zo zákona patrí plat hlavnému kontrolórovi, ako je stanovené v paragrafovom znení 
v zákone o obecnom zriadení 

- je to súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve                  
za predchádzajúci kalendárny rok krát 1,96 % 

- v ods. 5 MZ môže schváliť mesačnú odmenu až do výšky 30 % z mesačného platu 
hlavného kontrolóra podľa ods. 1 

- v niektorých samosprávach sa to robí raz alebo dvakrát ročne 
- my sme mali doteraz mesačný paušál 
- pred voľbou dopĺňam bod, aby to bolo korektné  
- XI. MZ schvaľuje podľa § 18 c zákona o obecnom zriadení mesačnú odmenu 10 % 

z mesačného platu hlavného kontrolóra mesta. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- 30 % je maximálna odmena v zmysle zákona 
- v súčasnosti sme mali 20 % zvýšenie platu hlavného kontrolóra 



18 
 

- ak som to dobre pochopil tak strop stanovujete PhDr. Mgr. Cvoliga na 10 %? 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- výšku odmeny musí schváliť MZ 
- dávam to pred voľbou, lebo neviem kto bude zvolený 
- nejde o zníženie. 

 
 Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 

- dnes bude zvolený 
- neviete kto bude funkciu vykonávať 
- je to možnosť, nie povinnosť 
- zvýšenie až do 30 % je to možnosť, ktorú dáva zákon o obecnom zriadení mestskému 

zastupiteľstvu 
- zvýšenie, zníženie, odňatie atď. sa môže kedykoľvek schváliť 
- je to plne v moci MZ 
- iniciovať to môže aj predkladateľ, aj poslanec. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- v súčasnosti má hlavný kontrolór v Levoči 20 % navýšenie 
- zákon umožňuje 30 % 
- PhDr. Mgr. Cvoliga navrhuje, že ten, ktorý bude zvolený, aby mal od 2.1.2024 

navýšenie o 10 % 
- tak je to? 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- presne tak 
- ak chceme navýšiť hlavnému kontrolórovi odmenu musí to ísť poslaneckým návrhom 
- predkladateľ to neurobil, tak som to urobil poslaneckým návrhom 
- dopĺňam XI. MZ schvaľuje podľa § 18 c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

mesačnú odmenu vo výške 10 % z mesačného platu hlavného kontrolóra. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- o 10 %. 
 
UZNESENIE č. 22 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  6 proti  1 zdr  10  nehl 1 = neschválené 
 
MZ neschvaľuje poslanecký návrh poslanca MZ PhDr. Mgr. Jozefa Cvoligu:                                
XI. MZ neschvaľuje podľa § 18 c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení mesačnú odmenu 
10 % z mesačného platu HK. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
    
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ideme predstaviť jednotlivých kandidátov 
- majú päť minút. 
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Ing. Dagmar Olekšáková (kandidát na hlavného kontrolóra mesta) 
- uchádzam sa o pozíciu hlavného kontrolóra v meste Levoča a aj o vašu dôveru 
- mám ekonomické stredoškolské a vysokoškolské vzdelanie  
- absolvovala som ekonomickú univerzitu odbor ekonomické informácie a kontrola 
- v oblasti samosprávy pracujem už 18 rokov prevažne na vedúcich miestach 
- v Lesoch mesta som takmer 10 rokov pracovala ako hlavná ekonómka 
- následne som tri roky pracovala ako vedúca finančného oddelenia na MsÚ v Levoči 
- pôsobila som tri roky v PSK ako vedúca finančného odboru 
- viedla som 24 zamestnancov 
- mala som na starosti rozpočet kraja vo výške 250 000 000 eur 
- viedla som tím, ktorý spolupracoval s Európskou investičnou bankou pri vybavovaní 

a čerpaní úveru vo výške 30 000 000 eur 
- v samospráve som bola zodpovedná za nastavenie systému finančnej kontroly 
- v súčasnosti pracujem ako referent správy pohľadávok, kde som nastavila systém 

daňových exekúcií 
- dobre poznám organizačnú štruktúru mesta, obeh účtovných a daňových dokladov 

aj systém finančného riadenia  
- mimo hlavného pracovného pomeru sa venujem hodnoteniu projektov európskych 

štrukturálnych investičných fondov a iných európskych fondov 
- dôvody prečo sa uchádzam o pozíciu je moja odbornosť, nezávislosť a vnútorné 

nastavenie pre využitie všetkých získaných doterajších vedomostí v kontrolnej činnosti 
a prezentácia mojich skúseností na tomto fóre 

- nebola som členkou politickej strany alebo hnutia 
- funkciu hlavnej kontrolórky by som mohla vykonávať transparentne, nestranne a čestne 
- mojim cieľom v prípade k budem zvolená za hlavnú kontrolórku mesta Levoča                       

je predovšetkým dozerať na to či sú verejné financie mesta Levoča využívané efektívne, 
transparentne a účelne 

- v súčasnej dobe je použitie každého jedného eurá dôležité 
- vo svojej doterajšej praxi mám skúsenosť, že najdôležitejším krokom je analýza 

zameraná na kritické oblasti  
- správne zrealizovaná analýza umožňuje predchádzať zlyhaniam v budúcnosti 
- úlohou kontroly má byť predovšetkým prevencia, správne nastavenie procesov                       

a až následne represia 
- vzniknuté nedostatky je potrebné jasne pomenovať a určiť príčiny ich vzniku 
- ďalším krokom je nastavovanie opatrení na odstránenie týchto nedostatkov 
- treba stále kontrolovať prijaté opatrenia, či sa vžili do života a či fungujú 
- vo svojej činnosti chcem spolupracovať hlavne s Vami vážené pani poslankyne, páni 

poslanci a chcem spolu s Vami riešiť problémy, ktoré donesie život 
- samozrejme s podporou odborných zamestnancov MsÚ 
- boli mi vždy oporou vo všetkých doteraz vykonaných činnostiach. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ďakujem 
- otváram možnosť pre poslancov klásť otázky 
- pokiaľ nie sú poprosím ďalšieho kandidáta JUDr. Rusnáčikovú. 

 
 
JUDr. Dana Rusnáčiková (kandidát na hlavného kontrolóra mesta) 

- uchádzam sa o funkciu hlavnej kontrolórky mesta Levoča 
- mám ukončené právnické vzdelanie a doktorát 
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- stredoškolské vzdelanie som ukončila v odbore všeobecná ekonómia na obchodnej 
akadémii 

- v roku 2017 som ukončila štátnou záverečnou skúškou dvojročné akreditované 
vzdelávanie na ekonomickej univerzite odbor kontrola v územnej samospráve 

- som držiteľkou vodičského oprávnenia, zdravotného preukazu a ovládam dva cudzie 
jazyky 

- od roku 2012 pracujem ako hlavná kontrolórka mesta Levoča 
- od roku 1985 som pracovala ako referent finančného oddelenia MsÚ 
- v roku 1986 ako finančný referent správy pohľadávok v Levočských strojárňach  
- od roku 1992 som podnikala a pracovala ako vedúca kancelárie pre administratívne 

finančné a daňové poradenstvo, kde som riadila piatich zamestnancov 
- od roku 2006 som aj kontrolórkou obce Spišský Hrhov 
- do starobného dôchodku mi chýba odpracovať 3,5 roka 
- uvažujem požiadať o predčasný starobný dôchodok, preto vzhľadom na môj vek                   

už nesľubujem, že odpracujem vo funkcii hlavnej kontrolórky mesta celé funkčné 
obdobie v trvaní šiestich rokov 

- vek by nemal byť prekážkou uchádzať sa vo voľbách o Váš hlas 
- ako hlavná kontrolórka mesta som organizovaná v združení hlavných kontrolórov 
- som vedúcou tatransko-spišskej sekcie, členkou predsedníctva združenia a členkou 

legislatívno-právnej komisie združenia 
- s kolegami si vymieňame skúsenosti a poznatky z praxe, zastupujeme záujmy hlavných 

kontrolórov navonok v styku s inými orgánmi a organizáciami 
- hlavný kontrolór nemá v pracovnoprávnych vzťahov zákonom upravený napr. nárok                

na odstupné, preto som sa vždy uchádzala o odmenu pri výkone práce 
- nemáme zákonom upravené zastupovanie počas nemocí, pri narodení dieťaťa 
- nie je v zákone upravený minimálny ani maximálny rozsah pracovného úväzku 

hlavného kontrolóra v závislosti od počtu obyvateľov 
- snaží sa na to poukazovať NKÚ 
- pri kontrole v roku 2014 v meste vytklo nefunkčnú vnútornú kontrolu z dôvodu mojej 

dlhodobej práceneschopnosti 
- funkcia hlavného kontrolóra má byť zo zákona nestranná a nezávislá  
- volíte ho vy a schvaľujete mu plat 
- hlavný kontrolór informuje a predkladá správy MZ 
- tento zákonný stav často bráni kontrolórovi robiť analýzy, funkčné kontroly a zistenia, 

ktoré sú kontroverzné a poukazujú na rozpor so zákonom, VZN mesta 
- kontrolór sa preto častokrát v obciach venuje nehospodárnym a neúčinným kontrolám 

a okrem povinne zákonom určených stanovísk k rozpočtu, k záverečnému účtu, 
k dlhovej službe, nevykonáva žiadnu kontrolnú činnosť 

- nie je to nikde v legislatíve upravené 
- voči ustanoveniu hlavného kontrolóra do funkcie a voči jeho zodpovednosti, 

nezávislosti a nestrannosti má dlhodobo výhrady aj gestor územnej samosprávy,                  
MV SR, Najvyšší kontrolný úrad, ktorý navrhuje vyriešiť inštitút kontroly v územnej 
samospráve 

- má pripravený zákon od roku 2017, nejakú obdobu NKU územnej samosprávy                     
alebo riešiť to prostredníctvom profesijnej kontroly, kde bude garantované odbornosť, 
vzdelávanie a v prípade porušenia povinnosti hlavného kontrolóra aj disciplinárne 
konanie voči kontrolórovi   

- momentálne sa zákonmi pridáva práca kontrolórom 
- naposledy to bolo vybavovanie sťažností a petícií, nie kontrola vybavovania 
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- pri novela zákona 137 z roku 2023 o majetku obcí bolo zahrnuté do zákona o obecnom 
zriadení povinnosť predkladať obecnému zastupiteľstvu správu o prevodoch majetku 
obce 

- kontrolný systém sa hmotno-právne opiera o zákon o obecnom zriadení a procesne 
zákon o finančnej kontrole 

- hlavní kontrolóri nemajú svoj odborný orgán, ktorý by im určoval ciele kontrolných 
politík, obsah plánu kontrolnej činnosti a predpisoval obsah správy a formu 
vyhotovenej správy 

- z dotazníkov pre NKU vyplynulo, že mnohé obce vôbec nemali zriadenú funkciu 
hlavného kontrolóra alebo 27 obcí malo jediného hlavného kontrolóra 

- z tohto pohľadu sa javí nefunkčnosť inštitútu hlavného kontrolóra  
- netýka sa to nášho mesta, lebo vždy vystupujem voči Vám nestranne, nezávislé a plním 

si zákonné povinnosti  
- mesto v roku 2023 plní bežné príjmy a výdavky so schodkom takmer 100 000 eur  
- kríza to pripúšťa, ale je potrebné hľadať rezervy a zdroje  
- je tu priestor pre kontrolu  
- v plnení bežných príjmov rozpočtu až 50 % predstavuje výnos dane z príjmov  
- boli zaznamenané výpadky od roku 2022 
- pre rok 2024 prognóza výpadku predstavuje až 473 000 000 eur čo obmedzí základné 

fungovanie obce 
- je priestor pre reformy, reštrukturalizáciu a kontrolnú činnosť  
- na valorizáciu platov zamestnancov verejnej správy je potrebných o 20 % viac zdrojov 

rozpočtu 
- bude to predmetom kontroly  
- mám tu vypísané viaceré oblasti, ktoré je potrebné kontrolovať , napr. prenesený výkon 

štátnej správy pri povinnosti prechodu MŠ pod prenesený výkon štátnej správy 
- finančné prostriedky na kontrolu preneseného výkonu nie sú určené v zákone                     

ani rozpočte  
- pýtam sa bude hradený z podielových daní? 
- na úseku miestnych daní a poplatkov je potrebné kontrolovať a zlepšovať vyrubovanie 

miestnych daní a poplatkov podľa účelu využívania stavby, je potrebné upraviť                   
aj spôsob miestneho zisťovania, pretože máme tu daňových delikventov, ktorí 
nepriznávajú miestne dane a neplatia 

- hlavný kontrolór narazí aj na nedostatky v zákone, ktoré nie je schopný odstrániť                    
ani kontrolór ani úrad 

- ďalšie kontroly by mali byť zamerané na prehodnocovanie nevýhodných zmluvných 
vzťahov s mestom a dávať ich do súladu so zákonom  

- v oblasti investičnej činnosti je potrebné pozornosť venovať verejnému obstarávaniu        
pri projektoch hradených z fondov 

- kontrolu je potrebne zamerať na problematiku zadefinovania stavieb, schválenie zámeru 
v orgánoch mesta, schvaľovanie rozpočtu, dbať na dodržiavanie zákona o verejnom 
obstarávaní  

- desí ma zavedenie nového stavebného zákona do praxe v meste, ktorý ma fungovať                
len elektronicky 

- územný plán je potrebné aktualizovať 
- v sociálnej oblasti je potrebné venovať pozornosť marginalizovaným skupinám, starým 

a inak znevýhodneným osobám 
- problémom mesta je zelená ekonomika, ekológia, vykurovanie budov, sprístupnenie 

lesov, regionálny rozvoj, digitalizácia a elektronizácia úradu 



22 
 

- pri výkone kontroly sa hlavný kontrolór často stretáva s nedostatkom v zákone, ktorý 
nie je schopný odstrániť, ale aj s nevedomosťou, s nedostatočnými informáciami, 
formálnym prístupom alebo jednoduchou nechuťou zodpovedných referentov mesta 
podieľať sa na výkone kontroly 

- mesto má vysoko rozvinutú infraštruktúru a nemá dostatočné disponibilné zdroje                     
na udržanie štandardov a financovanie rozvoja územia 

- je priestor pre kontrolu, hľadanie rezerv, pre vytvorenie dátového centra, pre analýzy 
a výstupy. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ďakujem pani doktorka 
- nechal som Vám väčší priestor ako päť minút 
- máte možnosť klásť otázky 
- nie sú 
- uvediem to čo je uvedené o voľbe hlavného kontrolóra v Štatúte mesta. 

 
Primátor mesta prečítal v štatúte k hlasovaniu. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- poprosím predsedníčku komisie, aby v spolupráci s Ing. Lisoňovou rozdala hlasovacie 
lístky. 

 
Prebieha tajné hlasovanie. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- poprosím predsedníčku volebnej komisie, aby nás informovala výsledku voľby 
hlavného kontrolóra mesta. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- zo správy volebnej komisie vyplýva, že v prvom kole voľby hlavného kontrolóra mesta 
Levoča bolo rozdaných 19 hlasovacích lístkov, odovzdaných bolo 19 hlasovacích 
lístkov, 19 hlasovacích lístkov je platných, 0 hlasovacích lístkov je neplatných 

- kandidát Biskup Milan získal v prvom kole voľby 0 platných hlasov 
- kandidátka Olekšáková Dagmar získala v prvom kole voľby 14 platných hlasov 
- kandidátka Rusnáčiková Dana získala v prvom kole voľby 5 platných hlasov. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ berie na vedomie správu volebnej komisie 
- predsedníčkou bolo uvedené čo z nej vyplýva 
- hlasujeme. 

 
UZNESENIE č. 23 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  19 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie správu volebnej komisie, z ktorej vyplýva, že v prvom kole voľby 
hlavného kontrolóra mesta Levoča bolo rozdaných 19 hlasovacích lístkov, odovzdaných bolo 
19 hlasovacích lístkov, 19 hlasovacích lístkov je platných, 0 hlasovacích lístkov je neplatných. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
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UZNESENIE č. 24 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  19 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie, že: 
Kandidát na funkciu hlavného kontrolóra mesta Levoča Biskup Milan získal v prvom kole 
voľby 0 platných hlasov. 
Kandidátka na funkciu hlavného kontrolóra mesta Levoča Olekšáková Dagmar získala                
v prvom kole voľby 14 platných hlasov. 
Kandidátka na funkciu hlavného kontrolóra mesta Levoča Rusnáčiková Dana získala v prvom 
kole voľby 5 platných hlasov. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 25 
K bodu: Voľba hlavného kontrolóra mesta Levoča 

Hl. za  19 proti   zdr    nehl  
 
MZ volí v prvom kole voľby za hlavného kontrolóra mesta Levoča Ing. Dagmar Olekšákovú, 
s nástupom do práce 02.01.2024 na 6 rokov. 
T: 30.11.2023        Z: Ing. Lisoňová 
                       Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- druhé kolo sa neuskutočnilo a poslanecký návrh neprešiel 
- gratulujem zvolenej kandidátke na funkciu hlavného kontrolóra  
- predpokladám, že prezentácie, ktoré odzneli budú súčasťou reálneho výkonu funkcie 

hlavného kontrolóra v meste Levoča. 
 
 

 

9. Interpelácie poslancov MZ 
 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- vyčistenie potoku na Slavkovskej 
- je tak zarastený trávou, že už ani vodu nevidno 
- bolo by dobre, aby bol vyčistený, aby sa voda nevylievala a nebol ľad na ceste 
- červený most, ktorý prechádza zo Slavkovskej ku Tescu a Lidlu je zanesený hlinou, 

machom 
- je potrebné ho vyčistiť, aby nedošlo k úrazu v zimných mesiacoch 
- v zákrute ako sa ide po Slavkovskej smerom ku Mäspome stojí voda 
- ten rigol by bolo dobré prekopať a urobiť spád tej vody, ktorá tam večne stojí 
- bola som upozornená a sama som videla, že na ulici Gustava Hermanna padá škridla 

z toho domu, kde bola niekedy čajovňa 
- je potrebné doriešiť poplatok nájmu pre MAS LEV, ktorý sme už mali na MZ 
- tie priestory sú tam vyhovujúce na všetok materiál, ktorý tam majú 
- do menších by nemohli ísť 
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- poplatok za nájom by bol upravený keby mali menšie priestory, lenže materiálu majú 
dosť. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- vrátim sa k požiadavke 
- možno som prepočul, ale čo sa týka samotného toku Levočského potoka. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- to nie je Levočský potok, ale na Slavkovskej. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- dobre. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- viem, že Levočský potok nepatrí nám. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- dobre. 
 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- nedalo by sa na sídlisku Západ, kde parkujú autobusy zrušiť ostrovčeky na parkovanie  
- namiesto nich urobiť parkovacie miesto 
- viem, že na nej parkujú aj občania a dostávajú pokutu 
- sú tam zbytočne 
- nedá sa urobiť parkovanie pri Francisciho 26 
- je tam zelená plocha 
- na začiatku či sa nedajú urobiť také šikmé spevnené plochy na parkovanie hneď z cesty. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máme určitý návrh na zmenu celkového systému parkovania  
- komisia investičná sa tým zaoberala 
- máme pripravený nejaký výstup 
- na sídlisku Rozvoj sa osvedčili zatrávňovacie panely 
- uvažujeme s nimi aj do budúcna 
- písomná odpoveď príde. 

 
RNDr. Vladimír Adamkovič (poslanec MZ) 

- k tej téme čo začal kolega Mgr. Kramarčík 
- máme dosť málo parkovacích miest 
- často sa stáva, že ako sa prvé auto postaví, tak sa umiestňujú ďalšie autá 
- vznikajú hluché miesta 
- nie sú tam biele čiary  
- prosba k TSML, aby tam čiary boli 
- v minulosti sme o tom hovorili, že na to musí byť dopravný projekt 
- môže to dospieť do takej fázy, že si to ľudia urobia svojpomocne 
- obrátil sa na mňa pán Riš, ktorý býva oproti čiernemu kostolu 
- priepust do kanála je v zlom stave 
- je cítiť aj silný zápach 
- prosba, aby sa ten priepust dal do poriadku 
- otázka pre TSML 
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- TSML začali s čipovaním koniev s cieľom zber zefektívniť a vedieť kto koľko 
vyprodukuje odpadu 

- kedy sa bude s tým pokračovať 
- mám informáciu z MHD 
- dodávateľ tejto služby do Levoče posiela jedny z najstarších autobusov tesne                       

pred dobou skončenia životnosti, sú kazivé 
- náklady na ich opravu znáša mesto 
- doriešiť tento problém s prevádzkovateľom tejto služby SAD Poprad, aby tu boli 

modernejšie autobusy. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- od januára 2024 ideme súťažiť nového dodávateľa služieb MHD s dátumom                         
od 1.1.2025. 

 
JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 

- obyvatelia bytových domov na ulici Czauczika 1,2,3,4,5,6 ma oslovili 
- chcú zavedenie jednosmernej cestnej premávky na tejto ulici 
- niekedy sa tam dve autá, ktoré idú oproti sebe nevedia obísť 
- žiadali ma aj o rekonštrukciu chodníkov na týchto uliciach  
- zo strany obyvateľov sídliska Západ I. a II.  
- na sídlisku parkuje kopec dodávok vo večerných hodinách 
- v niektorých mestách sú zavedené zákazy parkovania dodávok na sídliskách 
- máme neďaleko nákupné centrá, kde sú kamerové systémy a sú v nočných hodinách 

prázdne 
- nevidím problém, aby šoféri tých dodávok odbehli tam pešo a parkovali si dodávku                 

na tých prázdnych parkoviskách. 
 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- nie preto som sa prihlásila 
- je to možno profesionálna deformácia, ale ten maliar sa volal Czaucik a nie Čaučik,              

tak ako aj ulica pri Kláštorskej Uholná, lebo je do uhla a nemá nič s uhlím 
- chcela by som poblahoželať za tie roky dopredu Ing. Dagmar Olekšákovej 
- za tie roky dozadu poďakovať JUDr. Dane Rusnáčikovej . 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- pred rekonštrukciou radnice bola na budove umiestnená tabuľa pripomínajúca                         
17. november 

- teraz tam nie je 
- osadíme ju naspäť? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nemám teraz vedomosť 
- jedna sa presunula z interiéru do exteriéru 
- bola to pamiatka 700. výročia prvej písomnej zmienky o meste Levoča, keď dobre 

pamätám 
- je tam tabuľa spomienka na stretnutie 11stredoeurópskych prezidentov 
- musím sa spýtať, lebo neviem teraz 
- zistíme 
- to čo nebolo zodpovedané bude písomne zodpovedané. 
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Interpelácie poslancov MZ 

 
 
 

1. Interpelácia poslankyne MZ Anny Kravecovej: vyčistenie mestského potoka                
na Slávkovskej ulici. 
T: ihneď       Z: Mgr. Minďaš 
 

2. Interpelácia poslankyne MZ Anny Kravecovej: očistenie mosta – prechod                       
zo Slávkovskej ku Tescu a Lidlu. 
T: ihneď       Z: Mgr. Minďaš 
 

3. Interpelácia poslankyne MZ Anny Kravecovej: padá škridla z domu na ulici                    
G. Hermanna. 
T: ihneď       Z: Ing. Petrášová 
 

4. Interpelácia poslankyne MZ Anny Kravecovej: priestory na Námestí č. 28 pre MAS 
LEV sú vhodné a poplatok za nájomné upraviť podľa dostupnej možnosti.  
T: ihneď       Z: Mgr. Drahomirecký 
 

5. Interpelácia poslanca MZ Mgr. Jaroslava Kramarčíka: parkovacie miesta sídlisko 
Západ. Francisciho 26 a trávnaté ostrovčeky na parkovisku. 
T: ihneď       Z: Ing. Petrášová 

 
6. Interpelácia poslanca MZ RNDr. Vladimíra Adamkoviča: TSML kedy budú 

pokračovať čipovanie zberných nádob. 
T: ihneď       Z: Mgr. Minďaš 
 

7. Interpelácia poslanca MZ RNDr. Vladimíra Adamkoviča: TSML – upraviť 
odpadovú šachtu do kanála oproti čiernemu kostolu pri dome pána Riša. 
T: ihneď       Z: Ing. Petrášová 
             Mgr. Minďaš 
 
 

8. Interpelácia poslanca MZ RNDr. Vladimíra Adamkoviča: TSML – čiary                             
na parkovisku nie sú. 
T: ihneď       Z: Ing. Petrášová 
             Mgr. Minďaš 
 

9. Interpelácia poslanca MZ RNDr. Vladimíra Adamkoviča: MHD – riešiť 
u dodávateľa služby, aby do Levoče na linky MHD neposielal staré autobusy. 
T: ihneď       Z: Mgr. Babicová 
 

10. Interpelácia poslanca MZ JUDr. Ľubomíra Murína: zavedenie jednosmernej cestnej 
premávky na ulici Czauczika 1,2,3,4,5,6 na sídlisku Západ I. 
T: ihneď       Z: Ing. Petrášová 
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11. Interpelácia poslanca MZ JUDr. Ľubomíra Murína: rekonštrukcia chodníkov                    
na ulici J. Czauczika. 
T: ihneď       Z: Mgr. Minďaš 

 
 

12. Interpelácia poslanca MZ Jána Lorka: pred rekonštrukciou radnice bola na budove 
osadená tabuľa pripomínajúca 17. november. Preskúmať možnosti jej spätného 
osadenia. 
T: ihneď       Z: Ing. Petrášová 
             Mgr. Babicová 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

10. Záver  
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA poďakoval poslancom Mestského 
zastupiteľstva za účasť na 9. Mestskom zastupiteľstve a ukončil rokovanie. 
 
 
 
V Levoči 23.11.2023 
 

 


